
نشست خبري بيست و هش��تمين دوره يونيورسياد دانشجويان برگزار 
شد و سرپرست فدراس��يون ورزش هاي دانش��گاهي به تشريح شرايط 
تيم هاي اعزامي پرداخت. طبق برنامه اين مس��ابقات تير ماه سال آينده 
به ميزباني گوانگجو كره جنوبي برگزار مي ش��ود و ط��ي آن نمايندگان 
كشورمان با حريفان خود به رقابت مي پردازند. دكتر محمد پوركياني در 
اين جلسه حضور موفق دانشجويان ورزشكار در يونيورسياد را تعامل همه 

فدراسيون هاي ورزش و وزارتخانه هاي مسئول عنوان كرد. 
  احياي المپيادهاي ورزشي 

سرپرست فدراسيون ورزش هاي دانشگاهي در ابتداي نشست بر توجه 
به ورزش هاي دانش��گاهي تأكيد كرد: »با روي كار آم��دن دولت جديد 
ايجاد شادي و نش��اط بين جوانان و دانشجويان س��رلوحه كارمان قرار 
گرفت. متأسفانه تصميماتي در چند سال گذشته گرفته شد مبني بر لغو 
المپيادهاي ورزشي، مسابقاتي كه هر دو سال يك بار برگزار مي شد. در 
حالي كه همين المپيادها نقطه عطفي براي ورزش دانشگاهي محسوب 

مي شدند. اما بنا بر برخي تصميمات برگزاري اين مسابقات لغو شد!
  بيشترين كسري بودجه

دكتر پوركياني با اش��اره به كمبودهاي مالي اظهار داش��ت: »با توجه به 
نوسانات مالي طي سال هاي 90 تا 92 بيشترين كسري بودجه را در ورزش 
دانشجويان شاهد بوديم. همين مسئله در نتايج تيم هاي دانشجويي تأثير 
گذاشت. عدم تأمين بودجه مورد نياز بدون شك ما را با يك چالش جدي 
روبه رو مي كند. به همين علت هر سال از برنامه هاي پيش بيني شده مان 
عقب مي افتيم و نمي توانيم به سند چشم انداز سال 1400 برسيم.« وي ابراز 
اميدواري كرد نهادهاي مسئول فكري به حال بودجه اين فدراسيون كنند: 
»انتظار داريم سازمان برنامه و بودجه توجه بيشتري به ورزش دانشگاه ها 
كند. متأسفانه مجبوريم با توجه به داشته هاي خود فعاليت كنيم. در بخش 
عمراني هم حتي توجهي به مهندسي ورزشي نمي شود. سعي مان بر اين 
است كه در بخش عمران به صرفه جويي در انرژي توجه ويژه كنيم. تشكيل 

كميته پيشكسوتان ورزش دانشجويي از ديگر اهداف ما است.«
  نگوييد »تيم ملي«

مديركلي تربيت بدن��ي وزارت علوم همچنين از همه خواس��ت تا از لفظ 
»تيم ملي« براي تيم هاي دانشجويي استفاده نكنند: »به استناد قانون وزارت 
علوم، فدراسيون ورزش هاي ملي دانشگاهي به عنوان يك فدراسيون آماتور 
مشغول به كار است كه وزارت علوم، تحقيقات و فناوري، وزارت بهداشت 
و درمان، دانشگاه آزاد، پيام نور و جامع علمي كاربردي عضو آن هستند. به 

همين دليل به كار بردن »تيم ملي« براي اين تيم ها غيرقانوني است.«

  با همه تعامل داريم
وي با تأكيد براينكه با همه فدراسيون ها تعامل مي كنيم، افزود: »در بازي هاي 
آسيايي اينچئون بيش از 50 نفر از مدال آوران كاروان ايران دانشجو بودند. سهم 
فدراسيون دانشگاهي در ساير فدراسيون ها بايد مشخص شود. دانشجويان 
علاوه بر كسب مدال نقش زيادي در تكميل تيم هاي ملي دارند. با همه تيم ها 

تعامل داريم و اين انتظار را هم داريم كه آنها نيز با ما تعامل داشته باشند. 
  بزرگ ترين رويداد ورزشي بعد از المپيك

دكتر پوركياني در خصوص اعزام تيم هاي ورزش��ي به يونيورس��ياد گفت: 
»يونيورسياد پس از المپيك بزرگ ترين رويداد ورزشي با 167 عضو محسوب 
مي شود. در اين دوره از رقابت ها 14 تيم در رشته هاي اجباري و هشت تيم هم 
در رشته هاي اختياري اعزام خواهيم كرد. فوتبال، واليبال، تكواندو، تيراندازي، 
قايقراني، تنيس روي ميز، شمشيربازي، دووميداني و ژيمناستيك هنري 
رشته هاي اعزامي به گوانگجو هستند. متأسفانه در چهار دوره گذشته به دليل 
عدم حضور تيم هاي اصلي واليبال، فوتبال و بسكتبال، از سهميه يونيورسياد 
خارج شديم. اين فرصت خوبي بود كه از دانشگاه گرفته شد. اما با تلاش هاي 
صورت گرفته و با وجود تحريم ها توانس��تيم بعد از هشت سال رشته هاي 
فوتبال و واليبال را دوباره به اين مس��ابقات برگردانديم.« گرفتن ميزباني 
مسابقات نكته ديگري بود كه وي به آن اشاره كرد: »در رشته هاي كشتي و 
هندبال پيشنهاد ميزباني مان را به فدراسيون آسيايي دانشجويي ارائه داده ايم 

و تلاش مي كنيم تا امتياز ميزباني را به دست آوريم.«
  يونيورسياد جاي كسب تجربه نيست

سرپرست فدراسيون ورزش هاي دانشگاهي سطح تيم هاي اعزامي به بيست 
و هشتمين دوره يونيورسياد را بالا توصيف كرد: »سطح تيم هاي اعزامي به 
رقابت ها بالاست. بايد به اين نكته توجه داشت كه يونيورسياد جاي كسب 
تجربه نيست. اين مسابقات هر دو س��ال يك بار برگزار مي شود و ما بايد از 
بهترين نيروهاي خود اس��تفاده كنيم.« دكتر پوركياني ابراز اميدواري كرد 
تمامي سازمان ها از تيم هاي اعزامي حمايت كنند: »وزارتخانه هاي علوم و 
ورزش بايد سهم خود را در تدارك تيم ها و اعزام ش��ان را بپردازند. از طرفي 
همكاري فدراسيون ها براي در اختيار گذاشتن ورزشكاران اهميت زيادي 
دارد. در بسياري از موارد فدراسيون ها اولويت را مسابقات خودشان مي دانند. 
از اين بابت كه بايد وضعيت ملي پوش دانشجو مشخص شود. همين طور كه ما 
براي درس و امتحانات ورزشكاران تلاش مي كنيم، انتظار داريم براي حضور 
در يونيورسياد نيز فدراسيون ها با ما همكاري كنند.« وي در آخر به دانشجويان 
مدال آور اشاره كرد: »هدف از تأسيس مدرسه عالي ورزش اين بود كه قهرمانان 
ورزش پرورش يابند. البته تك ستاره هايي هم بودند كه از ورزش دانشجويي به 

ورزش قهرماني رسيدند، مثل علي كفاشيان و رحمان رضايي.«

با عدم بازگشت مهرداد پولادي به ايران بار ديگر 
پرونده اين بازيكن كه متهم به استفاده از مدارك 
جعلي براي دريافت كارت پايان خدمت و سرباز 

فراري است، دوباره به جريان افتاده است. 
ديروز جانش��ين اداره منابع انس��اني س��تاد كل 
نيروهاي مس��لح از احتم��ال ورود اينترپل براي 
دستگيري پولادي خبر داد و خبرگزاري مجلس 
هم در گزارش��ي به ش��دت به ماجراي پولادي 
واكنش نش��ان داد تا اين ماجرا دوب��اره به صدر 
خبرها برگ��ردد. اين در حالي اس��ت كه پيش از 
جام ملت ها به رغم مخالفت افكار عمومي، پس از 
درخواست وزير ورزش، ستاد كل نيروهاي مسلح 
براي پولادي و رفيعي دو س��رباز ف��راري مجوز 
همراهي با تيم ملي صادر كرد و مقرر ش��د تا اين 
دو بازيكن پس از پايان جام ملت ها خودشان را به 
مراجع قانوني معرفي كنند. حالا با توجه به عدم 
بازگشت پولادي و توصيه هاي مقام معظم رهبري 
مبني بر برخورد با متخلفان عرصه ورزش بدون 
توجه به اينكه قهرمان هس��تند، مسئولان ستاد 
كل نيروهاي مس��لح به دنبال برخورد قانوني با 
متخلفان پرونده هاي كارت هاي جعلي هستند. 

    

مهرداد پولادي در حالي همراه ملي پوش��ان به 
تهران بازنگش��ت كه پيش از شروع جام ملت ها 
فدراس��يون فوتب��ال تضمين داده ب��ود كه اين 
بازيكن كه متهم به جعل مدارك و سرباز فراري 
اس��ت به تهران برمي گردد تا پرونده اش مراحل 
قانوني و قضايي را پش��ت سر بگذارد. با اين حال 
پولادي پس از پايان جام ملت ها از استراليا به قطر 
رفت تا تيم باشگاهي اش را در ادامه مسابقات ليگ 
اين كشور همراهي كند تا اين روزها در حالي كه 
اهالي فدراسيون فوتبال و وزارت ورزش سكوت 
كرده اند، مسئولان ستاد كل نيروهاي مسلح از 
پيگيري براي مجازات اين بازيكن خبر مي دهند. 
ديروز سردار موسي كمالي، جانشين اداره منابع 
انساني ستاد كل نيروهاي مسلح درباره آخرين 
وضعيت پرونده پ��ولادي به خبرگزاري ها گفت: 
»پس از پايان جام ملت ها از طريق وزارت ورزش 
و فدراس��يون فوتبال به دنبال اين هستيم كه از 
طريق ورزشي تنبيه شده و تا حصول نتيجه اين 

موضوع را پيگيري مي كنيم.«
 وي در م��ورد اينكه پولادي به ايران بازنگش��ته 
و تكليف او چه خواهد ش��د، هم اينطور پاس��خ 
داده است: »ما از تمام ظرفيت هاي قانوني براي 

بازگرداندن پولادي استفاده خواهيم كرد. اگر او 
تمكين نكند، باي��د از تيم ملي خداحافظي كند. 
وضعيت��ش هم طوري نيس��ت كه ت��ا آخر عمر 
فوتبالش را در خارج از كشور ادامه دهد. او پيش 
از جام ملت ها در قولي كه به مسئولان فدراسيون 
فوتبال داده ب��ود، گفته بود به دنبال ش��رايطي 
هس��تم كه قراردادم را با تيم قطري فسخ كنم و 
براي خدمت س��ربازي به ايران بيايم. اميدواريم 
اين اتفاق بيفتد چون در غير اين صورت راه هاي 

ديگر را آزمايش خواهيم كرد.«
سردار كمالي همچنين در ادامه از احتمال ورود 
اينتر پ��ل براي دس��تگيري پ��ولادي خبر داده 
اس��ت: »باز هم تأكيد مي كنم اگ��ر رأي دادگاه 
در خصوص پولادي صادر ش��ود، حتي از طريق 
اينترپل پيگيري و اقدام به دستگيري اين بازيكن 
مي كنيم ولي اين بازيكن فعلًا با تيم قطري اش 
قرارداد دارد و حكمي درباره او صادر نشده است. 
ما منتظر هستيم كه مراجع قضايي به پرونده اين 
بازيكنان رس��يدگي كند كه يكي از آنها پرونده 
مهرداد پولادي است. اگر مراجع قضايي قاطعانه 
ورود كرده و احكام لازم را صادر كنند، مي توان از 
طريق قضايي به پرونده پولادي رسيدگي كرد.«

    
با اين وجود عدم بازگشت پولادي به ايران سبب 
ش��د تا ديروز خبرگزاري خانه ملت كه رس��انه 
رسمي مجلس است در گزارشي به شدت به اين 
موضوع واكنش نشان دهد. نمايندگان مجلس در 
مصاحبه هايي ك��ه در اين گزارش روي خروجي 
رسمي خبرگزاري خانه ملت قرار گرفته است از 
قوه قضائيه خواسته اند با جديت وارد اين پرونده 

شود و با متخلفان برخورد قانوني صورت گيرد. 
ابوذر نديمي، نماينده مردم لاهيجان و سياهكل با 
تأكيد بر لزوم پيگيري تخلفات از سوي مسئولان 
ورزش��ي گفت: »رهبري در دي��دار اخير خود با 
جوانان ورزشي اعلام داشتند از باب تخلف تفاوتي 
بين افراد نبوده و قهرمان ورزشي، سياسي، علمي 
و غيره تفاوتي با هم ندارند. تخلف يعني خروج از 
قانون، لذا  لازم است برخورد قانوني با متخلفان 
صورت گيرد.« وي در ادامه با بيان اينكه در اصل 
رس��يدگي و روش آن، مراحلي در قانون وجود 
دارد، گفت: »افراد زيادي در كشور هستند كه به 
خدمت سربازي نرفته اند يا افراد ديگري هستند 
كه جرم جعل سند مرتكب ش��ده اند و براي اين 
تخلفات قانون با آنها برخورد كرده است از اين رو 
لازم اس��ت با بازيكنان فوتبال نيز طبق تعريف 
قانون��ي برخورد ش��ود. در قانون ما و براس��اس 
تفاهمنامه هاي بين المللي ب��راي افرادي كه در 
خارج از كشور به س��ر مي برند و مركب تخلفات 
قانوني مي شوند نيز مباحثي تعريف شده است كه 

مي توان بر اساس آن با متخلفان برخورد كرد.«
محمدرضا تابش نماينده اردكان هم با بيان اينكه 
اكنون بايد تمامي بازيكنان خاطي به قانون عمل 
كرده و به كشور بازگردند، عنوان كرد: »بازيكني 
كه قصد بازگشت به كشور را نداشته باشد باعث 
بي اعتمادي جامعه به حاكميت خواهد شد و اين 
در حالي است كه آنها توانس��ته اند از پوئني كه 
حاكميت به آنها داده استفاده كنند تا تيم ملي با 

اقتدار در عرصه بين المللي حاضر شود.«
همچنين محمدعلي اسفناني، عضو كميسيون 
قضايي و حقوقي مجلس شوراي اسلامي درباره 
عدم بازگش��ت مهرداد پولادي به اي��ران براي 
گذراندن خدمت سربازي و پيگيري قانون كارت 
جعلي كارت پايان خدمت گفت: »اگر فدراسيون 
فوتبال در عدم بازگشت پولادي به كشور نقش 
داشته باش��د، خود مجرم است. تأمين مقدمات 
خروج و بازي در تيم ملي از س��وي فدراس��يون 
فوتبال در صورت عدم بازگشت بازيكن متخلف به 
كشور معاونت در جرم بوده و پيگرد قانوني خواهد 
داشت لذا لازم اس��ت دستگاه قضايي به جد اين 

مورد را پيگيري كند.«
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درخواست ستاد كل نيروهاي مسلح و نمايندگان از قوه قضائيه پس از عدم بازگشت سرباز فراري تيم ملي

دستگيري پولادي از طريق اينترپل!؟  بازگشت واليبال، فوتبال و بسكتبال
به يونيورسياد

دكتر پوركياني، سرپرست فدراسيون ورزش هاي دانشگاهي:

فريدون حسن

هواداران آرسنال شماره ۵ را به آزمون دادند 
درخشش اخير سردار آزمون، مهاجم 20 ساله تيم ملي فوتبال كشورمان كه در 
حال حاضر عضو تيم روبين كازان روسيه است، سبب شده تا تيم هايي همچون 
آرسنال، ليورپول، تاتنهام، ميلان، يوونتوس و حتي بارسلونا به 
دنبال به خدمت گرفتن مهاجم آينده دار تيم ملي باشند. سايت 
»ديلي استار« انگليس گزارش داد، هواداران اميدوار آرسنالي 
كه ظاهراً تمايل زيادي براي پيوستن آزمون به تيم خود 
دارند با رجوع به صفحه تيم فوتبال »آرسنال« در سايت 
»ويكي پديا« نام س��ردار را در فهرست اوليه تيم شان 
قرار دارند. نكته جالب اينجاست كه هواداران آرسنال 
پيراهن ش��ماره 5 را هم براي وي در نظر گرفتند ولي 
مديران اين سايت خيلي سريع اين اشتباه كاربران خود 
را اصلاح كردند. آزمون 20 ساله كه از او به عنوان مسي 
ايران ياد مي شود تاكنون در هشت بازي ملي چهار گل به 
ثمر رسانده است. مسئولان باشگاه روبين كازان پيش از 
اين اعلام كرده اند كه چندين باشگاه خواهان به خدمت 
گرفتن اين بازيكن جوان هس��تند كه قيمتي معادل پنج 
ميليون پوند دارد. آزمون در فصل جاري در 14 بازي براي 

روبين كازان تنها يك بار موفق به گلزني شده است. 

براي جام جهاني آماده ام! 
پس از اينكه سعيد عبدولي در سه اردوي متوالي تيم ملي فرنگي حاضر نشد 
و گفته بود فعلاً قصد ندارد در مسابقات جام جهاني شركت كند، كادر فني او 

را براي بازي هاي جام جهاني خط زد. اين مسئله باعث شد تا او به 
يكباره نظرش برگردد و اعلام كند كه به خاطر مشكلات زندگي 
نتوانس��ته در اردوها حاضر ش��ود و ضمن عذرخواهي از بابك و 

پازاج اعلام كند كه آماده حضور در جام جهاني است. »با 
خود خيلي كلنجار رفتم كه اصلًا به كش��تي برگردم 
يا قيد كشتي گرفتن را بزنم. نمي خواهم گفته شود 
عبدولي صحبت از مسائل مالي مي كند اما من هم 
خانواده دارم و نبايد شرمنده آنها شوم. سعيد عبدولي 

اهل قهر كردن نيس��ت اما وقتي به بعضي رشته هاي 
ورزشي كه شكست مي خورند، پاداش هم داده مي شود، 
ناراحت مي شوم. نه به خاطر دادن پاداش به آنها، بلكه به 
خاطر آن كه كشتي فرنگي براي اولين بار در تاريخ قهرمان 
جهان شد اما كسي خسته نباش��يد هم نگفت، ناراحتم. 
واقعاً قهرمان جهان شدن آن هم در كشتي فرنگي ارزشي 
ندارد؟ پيش از اين عبدولي بارها و بارها اعلام كرده بود كه 
نمي خواهد در حال حاضر براي تيم ملي روي تشك برود.« 

| روزنامه جوان |  شماره 4451  

فدراسيون فوتبال و برخورد قاطع با متخلفان
از روزي كه بحث حضور مهرداد پولادي و سروش رفيعي در تيم ملي با 
اجازه مسئولان نظام وظيفه و ستاد كل نيروهاي مسلح صادر شد، همه 
به انتظار پايان كار تيم ملي در استراليا نشسته بودند تا ببينند مسئولان 

ذي ربط چگونه با اين دو متخلف و سايرين برخورد مي كنند.
البته كمتر كسي باور مي كرد كه استارت اين كار خيلي زودتر از حذف 
تيم ملي در مرحله يك چهارم نهايي جام ملت ها زده ش��ود. چهارشنبه 
گذشته وقتي در جريان ديدار ورزشكاران با مقام معظم رهبري ايشان 
از برخورد قاطع و ب��دون اغماض با متخلفان ب��زرگ و كوچك ورزش 
سخن گفتند، مسئولان بلافاصله نس��بت به مواضع قبلي خود تغيير 
نظر داده و از برخورد با آنها صحبت كردند. حتي جانشين اداره منابع 
انساني ستاد كل نيروهاي مسلح روز قبل از مسابقه ايران و عراق از اين 
برخوردها صحبت كرد،  اما آنچه در عمل اتفاق افتاد چيز ديگري بود. 
مهرداد پولادي همانطور كه تمام مردم كوچه و بازار مي دانستند مسير 
رفت به استراليا را برگشت و به قطر رفت. سروش رفيعي هم چاره اي جز 
بازگشت نداشت، اما شنيده مي شود فولادي ها سخت پيگير كارهايش 

هستند تا هر طور شده تبرئه شود و بتواند در فولاد بازي كند.
نكته جالب تر اينكه در روزهايي كه مس��ئولان نظامي مجوز بازي دو 
ملي پوش را صادر كردند، صحبت از صدور مجوز براي دو تن ديگر يعني 
حسين ماهيني و شجاع خليل زاده هم به ميان آمده بود، بحثي كه برخي 
از مسئولان فدراسيون فوتبال را چنان ذوق زده كرد كه حرف از حضور 
خاطيان در رقابت هاي ليگ قهرمانان آسيا كردند. جالب تر اينكه اين 
حرف ها هيچ گونه واكنشي از سوي مسئولان ستاد كل نيروهاي مسلح 
و اداره نظام وظيفه در پي نداشت تا اينكه مقام معظم رهبري با جملات 
توبيخ گونه خود آقايان را از خواب بيدار كرد تا رسماً اعلام كنند بازيكنان 
خاطي علاوه بر محروميت از بازي هاي داخلي اجازه ترك كشور حتي به 

عنوان بازيكن كمكي تيم هاي حاضر در ليگ قهرمانان آسيا را ندارند.
به نظر مي رسد مسئولان نظامي پس از فرمايشات چهارشنبه گذشته 
رهبري تصميم قطعي براي اجراي قانون گرفته اند كه جز اين هم انتظار 
نمي رفت، اما حالا بايد به انتظار فدراسيون نشينان فوتبال نشست كه در 
اقدامي عملي اولاً جلوي اين قبيل حركات را بگيرند در ثاني با متخلفان 
اين پرونده كه خارج از حيطه نظام وظيفه و ستاد كل نيروهاي مسلح 

هستند با قاطعيت برخورد كنند.
ش��نيده ها حاكي از آن اس��ت كه در اين پرونده قطور ردپاي برخي از 
مديران عامل باش��گاه ها و دلال هاي معروف فوتبال كش��ور هم ديده 
مي شود كه وظيفه برخورد و اعمال قانون در خصوص آنها به فدراسيون 
فوتبال برمي گردد. اين روزها تمام ورزش��ي هاي  كش��ور به بيان هاي 
مختلف از جامه عمل پوشاندن به سخنان رهبري حرف مي زنند، اما در 
اين بين فوتبالي ها سكوت اختيار كرده اند و چيزي نمي گويند. به نظر 
مي رس��د فوتبال براي عقب نماندن از قافله ورزش بايد اقدامي عاجل 

انجام دهد،  اقدامي كه اميدواريم فقط در حد حرف و حديث نباشد.

 عنوان بيست ويكمي ايران در جام جهاني هندبال 
با پيروزي برابر عربستان 

تيم مل��ي هندبال ايران با شكس��ت عربس��تان در رده بيس��ت و يكم 
رقابت هاي جهان��ي قطر قرار گرف��ت. تيم هاي ملي هندب��ال ايران و 
عربستان عصر ديروز سه شنبه براي كسب رده بيست و يكم جهان در 
دوحه قطر به مصاف هم رفتند كه طي آن تي��م ايران با ارائه يك بازي 
حساب شده با حساب 26 بر 22 پيروز شد. نيمه اول اين بازي با حساب 
15 بر 10 به سود كش��ورمان خاتمه يافته بود.  بدين ترتيب شاگردان 
ماچك با كس��ب دومين برد خود در اين دوره از رقابت هاي جهاني در 

مكان بيست و يكم جهان قرار گرفتند. 
-------------------------------------------------------------

كواچ 2 روز قبل از پلي آف در تهران
اسلوبودان كواچ 25 بهمن ماه وارد تهران مي شود. رقابت هاي پلي آف 
ليگ برتر واليبال ايران 27 بهمن ماه شروع مي شود و سرمربي دو روز 
قبل به تهران مي آيد تا علاوه بر تماشاي بازي ها از نزديك، براي سال 

آينده تيم ملي هم برنامه هايش را با فدراسيون هماهنگ كند. 
-------------------------------------------------------------

جدال بارسا و اتلتيكو براي نيمه نهايي جام حذفي
ديدار برگشت دو تيم اتلتيكومادريد و بارس��ا از سري رقابت هاي جام 
حذفي اسپانيا، امشب در ورزشگاه ويس��نته كالدرون برگزار مي شود. 
شاگردان انريكه در ديدار رفت در نيوكمپ موفق شدند با تك گل مسي 
به برتري برسند. اما بايد ديد امشب كدام تيم مي تواند دست پر از ميدان 

خارج شده و به نيمه نهايي اين رقابت ها صعود كند. 
-------------------------------------------------------------

مي خواهند تمركزم را به هم بزنند
درگيري هاي ديدار پتروشيمي و مهرام شايعه احضار صمد به كميته 
انضباطي را سر زبان ها انداخته بود كه ملي پوش پتروشيمي با رد آن، 
تأكيد كرد اين مس��ئله براي برهم زدن تمركز او مطرح مي شود: »من 
حرفي نزدم كه بخواهم به كميته انضباطي دعوت شوم. گفتم داوري ها 
ايراد دارد، نه فقط مرتبه قبل كه بازنده ش��ديم، حتي اين بار كه برنده 
شديم هم همين نظر را دارم، اما دوستان مي خواهند تمركز مرا به هم 

بزنند كه به هدف خود نمي رسند.«
-------------------------------------------------------------

صعود استراليا به فينال جام ملت هاي آسيا 
تيم ملي فوتبال استراليا با نتيجه 2 بر صفر برابر امارات به پيروزي رسيد 
تا راهي فينال جام ملت هاي آسيا در س��ال 2015 شود. در اين ديدار  
استراليا در دقايق ۳ و 14 دروازه امارات را گشود و به فينال جام ملت هاي 
آسيا راه يافت تا در ديدار نهايي به مصاف كره جنوبي برود. ديدار فينال 

شنبه، يازدهم بهمن در ورزشگاه المپيك سيدني برگزار مي شود.

  چـهـره ها / وحيد صابري

كرش قرارداد دارد، نمي توانيم دبه كنيم 
تيم ملي در حالي به همراه تيم ملي به ايران برگشت كه برخلاف انتظارش مورد استقبال زياد هواداران 
قرار گرفت. علي كفاشيان، رئيس فدراسيون فوتبال در خصوص جلسه با كرش گفت: »در جلسه اي 
با كرش صحبت هايمان را انجام مي دهيم و از حالا براي جام جهاني 2018 روسيه 
برنامه ريزي خواهيم كرد. كرش ش��رايطي براي ماندنش دارد كه آن هم فراهم 
كردن امكانات است. اگر امكانات را براي كرش فراهم نكنيم، او نمي تواند كاري 
انجام دهد. هيئت رئيسه كار كرش را تأييد كرده و بايد كمك كند تا امكانات لازم 
را براي او فراهم كند. اينكه گفته مي شود يكي از اعضاي هيئت رئيسه خواستار 
تخفيف ۳0 درصدي كرش در قراردادش شده، گفت: اين مسئله نظر شخصي 
بوده و نمي توانيم زير قراردادي كه با كرش بسته ايم، بزنيم. قرارداد كرش با 
امضاي همه اعضاي هيئت رئيسه منعقد شده و هر گونه »دبه كردن« 
در قرارداد او قانوني نيس��ت. در خصوص فس��خ قرارداد با كرش، 
فدراسيون بايد غرامت 10 ميلياردي به او بپردازد، ما بايد دستمزد 

يك سال او را بدهيم ولي كمتر از اين مبلغ است.«

احضار به بهارستان؛ كارت زرد بالا مي رود؟
چند تن از نمايندگان مجلس پاي وزير ورزش را به مجلس باز كردند تا محمود گودرزي هفته آينده 
راهي بهارس��تان شود و پاسخگوي س��ؤالات نمايندگان باش��د. مهم ترين دليل فراخواندن وزير به 

مجلس عدم توجه كافي دستگاه ورزش به مسائل خاص اين حوزه عنوان شده است 
و نمايندگان در مصاحبه هاي خود از بي توجهي معاون پارلماني وزارت ورزش به 
تذكرهاي متعدد ابراز گلايه و تأكيد كردند وزير ورزش بايد پاس��خ قانع كننده اي 
براي سؤالات آنها داشته باشد چون در غير اين صورت آنها به آقاي وزير كارت زرد 

نشان خواهند داد. گفته مي شود عدم واگذاري دو باشگاه استقلال و پرسپوليس 
به بخش خصوصي، تداوم هزينه هاي سرس��ام آور رشته فوتبال و قراردادهاي 
نجومي فوتباليس��ت ها با باش��گاه هاي دولتي و صنعتي، بي توجهي به ورزش 
مناطق محروم، عزل و نصب برخي رؤساي فدراسيون هاي ورزشي، بي توجهي 
به حوزه جوان��ان و توجه بيش از اندازه به ح��وزه ورزش، بي توجهي به ورزش 

روستاييان و عدم تخصيص اعتبار به ورزش پايه از جمله مهم ترين موضوعاتي 
است كه نمايندگان قصد دارند با طرح سؤال از وزير توضيح بخواهند. 

شيوا نوروزي

88498432سرويس ورزشي

سعيد احمديان
   گزارش

آخرين باري كه بانوان توانس�تند براي تماشاي 
واليبال وارد س�الن 12 هزار نفري آزادي شوند، 
س�ال 2011 بود تيم ملي ايران با هدايت ولاسكو 
با شكست دادن ژاپن، عنوان قهرماني آسيا را به 
دست آورد و جواز حضور در ليگ جهاني را گرفت. 
بعد از آن اما بانوان ديگر نتوانستند براي تماشاي 
بازي ه�اي واليبال راه�ي س�الن آزادي و ديگر 
سالن ها شوند. مسئله اي كه البته دردسرهايي 
هم ايجاد كرد و حالا دوباره فدراس�يون جهاني 

واليبال پرونده اين ماجرا را باز كرده است. 
ايران يكي از نامزدهاي ميزباني مرحله نهايي مسابقات 
ليگ جهاني سال 2015 است و در اين راستا رقابت 
نزديكي با لهستان و روس��يه دارد. اما مشكل رقابت 
تنگاتنگ با لهستان و روسيه نيست، مشكل نامه اي 
اس��ت كه اخيراً فدراس��يون جهاني واليب��ال براي 
فدراسيون ايران ارس��ال كرده و طي آن از مسئولان 
ايران درخواس��ت كرده كه حضور بانوان در س��الن 
مسابقات را تضمين كنند تا پس از آن FIVB بتواند 
در خصوص دادن ميزباني مرحله نهايي مسابقات ليگ 

جهاني سال 2015 به ايران تصميم گيري كند. 
در واقع FIVB به دنبال بهانه اي اس��ت تا خانواده ها 
در كنار هم از ديدن يك بازي سطح بالا و جذاب لذت 
ببرند و به اين طريق از آمار بالاتري در جذب مخاطبان 
بهره مند شود. به همين خاطر اصرار دارد كه افراد در 
كنار خانواده خود به سالن هاي محل برگزاري مسابقات 
بيايند. اما قانون منع حضور بانوان در سالن ها، مغاير 
اين خواسته فدراسيون جهاني واليبال است. به همين 
دليل   FIVB بار ديگر پرون��ده ورود بانوان ايراني به 

سالن هاي واليبال را به جريان گذاشته و از فدراسيون 
ايران تضميني براي حل اين مسئله خواسته تا در آن 
صورت، در خصوص ميزبان��ي ايران در مرحله نهايي 

مسابقات ليگ جهاني 2015 تصميم گيري كند. 
همين مسئله بار ديگر فدراسيون واليبال ايران را به 
تكاپو انداخته تا مجوز حضور بانوان در س��الن هاي 
ورزشي را بگيرد؛ مسئله اي كه داورزني در خصوص 
آن مي گويد: »يكي از برنامه هاي فدراسيون گرفتن 
ميزباني مرحله نهايي ليگ جهاني است و فدراسيون 
بين المللي واليبال هم براي واگذاري اين ميزباني 
تأكيد به حضور خانواده ها در سالن ها دارد. از اين رو 

فدراسيون واليبال در نظر دارد با هماهنگي وزارت 
كشور و نيروي انتظامي زمينه حضور خانواده ها در 
سالن ها را به شكلي منظم مهيا كند. اما بايد حضور 
بانوان را در طول ليگ جهاني مديريت كنيم. جلساتي 
با ش��وراي تأمين، نيروي انتظامي، حراست وزارت 
ورزش و وزارت كشور برگزار خواهيم كرد تا تصميم 
درستي در اين مورد بگيريم. به دنبال اين هستيم 
كه شماري از بانوان را مديريت شده در سالن آزادي 
داشته باشيم و در صورت امكان با نصب يك نمايشگر 
بيرون از س��الن آزادي، افراد ديگري هم كه همراه 
خانواده خود براي ديدن بازي مي آيند از مش��اهده 

ديدارهاي تيم ملي ايران محروم نشوند.«
البته در اين راستا، وزارت ورزش هم گويا وارد عمل 
شده است؛ چراكه عبدالحميد احمدي، معاون وزير 
ورزش از تبيين آيين نامه اي ب��راي ورود بانوان به 
ورزشگاه ها خبر مي دهد: »وزارت ورزش و جوانان 
آيين نام��ه اي را براي حضور زن��ان و خانواده ها در 
س��الن هاي ورزش��ي تهيه و تدوين كرده كه براي 
تحقق اين امر اين طرح به شوراي امنيت ارائه شده 
است. اين طرح با در نظر گرفتن تمامي جوانب و با 
رويكردي ايجابي تنظيم شده است به نظر ما حضور 
خانواده ها در محيط هاي ورزشي مي تواند فضاي 
سالمي را ايجاد كند و مانع برخي ناهنجاري ها بين 

تماشاگران در اين سالن هاي ورزشي شود. 
سالن هاي ورزشي را بايد به سمت حضور خانواده ها 
ببريم و با خروج از حالت تك بعدي فضاي سالن هاي 
ورزشي تلطيف شود، اين طرح مجموعه اي از همه 
ملاحظات فرهنگي، اجتماعي و شرعي است البته در 
برخي از رشته هاي ورزشي نه خانواده ها طالب حضور 
هستند و نه امكان حضور وجود دارد زيرا تعدادي از 
اين ورزش ها مردانه است. اگر در رقابت هاي رسمي 
بتوانيم ورودي و جايگاه ها را تفكيك ش��ده داشته 
باشيم و خدمات مناسبي نيز به تماشاگران داده شود 
و به لحاظ امنيتي شرايط مناسب را فراهم كنيم، آن 
وقت مي توان شاهد حضور خانواده ها در سالن هاي 
ورزشي باشيم. براي تحقق اين امر وزارت ورزش و 
جوانان به تنهايي تصميم گيرنده نيست و ما منتظر 
نظر نهايي شوراي امنيت ملي هستيم و اميدواريم كه 

اين شورا به ما كمك كند تا اين امر تحقق يابد.«

FIVB تكاپوي واليبال براي مقابله با بهانه
داورزني: حضور بانوان را در ورزشگاه مديريت مي كنيم دنيا حيدري
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